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HOGYAN VEZET ISTEN SZELLEME 2. 

2018. január 21. – Csidei Katalin élőben elhangzott  

tanításának szövege belső használatra 

 

Ma a múlt heti tanítást folytatjuk arról, hogyan vezet Isten Szelleme. Szeretném először 

feleleveníteni egy kicsit az elmúlt héten hallottakat azért, hogy tudjunk kapcsolódni, és azok 

kedvéért is, akik nem voltak itt a múlt héten. Nem fogom az egészet elmondani, csak 

dióhéjban. Az elmúlt héten azt taglaltuk, hogy az ember szellem, lélek és test. Az ember 

szellem, akinek a szelleme Istentől jött – ő a belső ember, a szív embere, sokféleképpen írja az 

Ige –, akinek van lelke, és fizikai testben él. Három Igével is alátámasztottuk ezt.  

RÓMA 8,14. 

14. Mert akiket Isten Szelleme vezet, azok Istennek fiai. 

PÉLDABESZÉDEK 20,27. 

27. Az embernek szelleme az Úrtól való szövétnek, megvizsgálja a szívének 

minden rejtekét. 

Az Úrtól való lámpás, a szövétnek van a szívedben. Hogy ki is az ember? Erre is igei 

alátámasztást kerestünk. 

1MÓZES 1,27. 

27. Teremté tehát az Isten az embert az Ő képére. Isten képére teremté őt; 

férfiúvá és asszonnyá teremté őket. 

JÁNOS 4,24. 

24. Az Isten Szellem: és akik Őt imádják, szükség, hogy szellemben és 

igazságban imádják. 

Tehát eddig eljutottunk, hogy Isten Szellem, mi az Ő képére és hasonlatosságára lettünk 

teremtve, ezért mi is szellemi lények vagyunk. A legfontosabb részed, a legfontosabb bensőd 

a szellemed, akit születésedkor kaptál, aki majd a földi sátorház végeztével, lebomlásával 

hazatér az Atyához, és a szellemed az, akivel Isten kapcsolatot tud tartani. A szellemed az, aki 

újjászületik, amikor elfogadod az Úr Jézus Krisztust.  

1THESSALONIKA 5,23. 

23. Maga pedig a békesség Istene szenteljen meg titeket mindenestől, és a ti 

egész valótok: szellemetek, lelketek és testetek feddhetetlenül őriztessék meg 

a mi Urunk Jézus Krisztus eljövetelére. 

Ez biztosan mindenkinek világos, tiszta, nagyon sok tanítást hallottunk már erről. Tehát 

szellem vagyunk, akinek van lelke, és fizikai testben él.  
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Általában a lelket és a szellemet összekeverik az emberek, vagy nagyon sokszor a lelket 

használjuk a szellem helyett tévesen, mert ugye a magyar bibliafordításokban nem is 

szellemnek fordítják Istent és az emberi bensőt, hanem léleknek, pedig az eredeti írás 

megkülönbözteti a kettőt. A lelkünk: az elménk, és az érzelmeink. Tehát az egyéniségünk. 

Hogy én milyen vagyok? Kedves vagyok, goromba vagyok. Milyen szókincsem van? Milyen 

érzéseim vannak? Az értelmünk, és az érzelmeink takarják a lelkünket.  

JAKAB 2,26. 

26. Mert amiképpen a test halott szellem nélkül, akképpen a hit is halott 

cselekedetek nélkül.  

A mi testünknek a szellem adja az életet. A szellem! Amikor újjászületünk, és elfogadjuk 

az Úr Jézust életünk Urának és Megváltójának, szívvel hiszünk és szájjal ezt megvalljuk, 

akkor Isten újjáteremti a szellemünket. Egy érdekes mondatot olvastam tegnap, hogy ha 

valakivel elhadartatjuk ezt az üdvösség imát, nem biztos, hogy újjászületik. A szívedben ott 

kell lennie egy késztetésnek, hogy igen, én Jézushoz szeretnék tartozni, én vágyom ezt a 

Jézust! Aki téged boldoggá tesz, aki téged meggyógyított, akitől te gazdag vagy, békességed 

van. Vágyom ezt a Jézust! A szívében ott van ez a kívánság, és úgy vallja meg, és úgy hívja 

be Jézust a szívébe. Ez az igazi újjászületés. Megkapjuk az új belső emberünket. A test 

azonban nem lett megváltva, és a lélek sem. Tudjuk, hogy a szellemünk a legfontosabb 

részünk.  

A testünket látjuk. Mindenkinek csak a testét látjuk, látjuk, hogy milyen vagy. Magas 

vagy, alacsony vagy, fiatal vagy, idősebb vagy, molett vagy, sovány vagy. Ez a kedvencem. 

Ha beszélgetek veled, a lelkedről is van már fogalmam, mert látom, hogy szomorú vagy, 

jókedvű vagy, bánatos vagy. Még a lelkedet is érzékelni tudom. De milyen a szellemünk? 

Erről sokat beszéltem a múlt héten, talán többet is, mint amennyit kellett volna, de olyan 

örömmel töltött el, hogy én megismertem, megpróbáltam megismerni az én belső emberemet. 

A szellememet! Eddig tudtam, hogy van, de nem tudtam róla, hogy milyen lehet valójában. 

Milyen lehet valójában? Nem látjuk. Ahogy a testünket látjuk a tükörben, és elhisszük a 

tükörnek, hogy olyan, mert bízunk a tükörben, a lelkünket érzékeljük az érzékszerveink által, 

ám a szellemünkről fogalmunk sincs, hogy milyen lehet.  

De a szellemnek is van egy tükre. Erről is beszéltünk a múlt héten. A szellem tükre Isten 

Igéje. A szellemünk az, amit a Biblia mond róla. Az vagyok, amit az Ige mond rólam. A 

szellemed, a belső embered mindennel megáldatott a Krisztusban. Mindennel megáldott 

minket a szellemből a Krisztusban az Atya. Mindennel megáldott minket. Ez a szellem belül. 

Ez az újjászületett szellem tökéletes. Tökéletes! Mondja, hogy próbáljuk a hit szemeivel látni 

ezt a szellemet bennünk. Ez a szellem a gyógyult, mert Jézus sebeiben meggyógyult, ez a 

szellem az erő, mert mindenre van ereje a Krisztusban. Ez a szellem gazdag, mert az én 

Istenem betölti minden szükségét az Ő gazdagsága szerint dicsőségesen, a Krisztus Jézusban. 

Ebben a szellemben nincs félelem, ebben a szellemben nincs semmi olyan dolog, amitől 

rettegnem kellene. Ez a szellem minden szellemi áldással meg van áldva. A minden, az 

minden!  
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Én megpróbáltam a magamét látni a hit szemével: 18 éves, karcsú, vidám, boldog, 

gyógyult, örömben van, röpköd örömében, táncol, dicséri az Urat, és csodálatos békessége 

van. Nem fél semmitől, nem aggódik semmi felől. Ezt a tükörben is megnéztem. Tényleg 

ilyen a szellemem! A karcsúság nincs benne, azt csak én tettem hozzá, de ha azt mondja, hogy 

tökéletes lett a belső emberem, amikor újjászületett, új teremtés lett Krisztusban, a régiek 

elmúltak és minden újjá lett – akkor az enyém karcsú is!  

Nagyon fontos megújítanunk az elménket, mert az elménk az a részünk, ami kapcsolatban 

van a szellemünkkel és a testünkkel is. Múltkor egy ábrát vetítettünk ki, amikor is három kört 

rajzoltunk le, az egyik a szellemünk, és a lelkünk belefolyik egy kicsit, mint halmaz a testbe 

is, és a szellembe is. Ha legbelül van a szellemünk, ahogy mi elképzeljük, mert belül van, itt a 

gyomortájon lehet érezni. Legalábbis onnan üzen nekem néha, és ha ez ott van, akkor a 

lelkünk az, akinek mind a szellemmel, mind a testtel kapcsolata van.  

A szellem a testtel közvetlenül nincs kapcsolatban. Az elménken keresztül keresztül 

kerülhetünk kapcsolatba a szellemünkkel. Úgy működik, mint egy híd. Az elméddel, a 

lelkeddel dolgod van, az nem született újjá, az egy folyamatos változáson megy át, mert azt 

mondja az Ige, hogy újítsátok meg a ti elméteket Isten Igéjével. Az a szellem tükre, ami 

mutatja, hogy mi a szellem, tehát tudjuk, hogy a szellemben ott az Ige. A szellemünkben ott 

van az Ige. Minden Ige ott van. Az elménket meg kell újítanunk az Igével, ahogy a Biblia 

tanítja, akkor az elménkben is ott lesz az Ige, és a hit hídján át valóságba tud jönni a 

testünkben is. 

Egy csappal érzékeltettem, hogy mintha egy csap lenne a tetején ennek a középső körnek, 

az elménknek, a lelkünknek. Ha ezt a csapot megnyitom, és a számból Isten Igéje jön ki, 

amikor a testemben megpróbáltatás van – fáj, rossz jelentést kaptam –, akkor ez valóságba jön 

az életemben. Ha az jön ki a számon, hogy Jézus sebeiben meggyógyultam, én rátekintek arra 

a belső emberre, aki gyógyult, már elvette, már megkapta, és hittel a szívemben ezt 

megvallom a számmal, akkor valóságba jön. Sokkal könnyebb elfogadni úgy Istentől, ha 

hitedet kifejleszted abban, hogy már megkaptam, már az enyém. Ott van belül. Ott van 

bennünk. Tehát azt mondja az Ige: 

MÁRK 11,24. 

24. Azért mondom néktek: Amit csak kívántok, amikor imádkoztok 

higgyétek, hogy megkaptátok, és meglesz az néktek. 

Hol kaptad meg? Ott bent. Kívül azt mondod, ó, mennyire fáj, nem megy, rosszul vagyok! 

De belül ott van a gyógyult. Megkaptad, és sokkal könnyebb hitben megállni azon, hogy már 

az enyém. Csak elő kell hívni. Hogyan hívom? Az Igével. Az Ige megvallásával. Az Igén való 

időzéssel. Az imakönyvben csoportosítva vannak ezek az Igék. Amikor arra gondolsz, hogy 

édes Istenem, add meg nekem! Talán megadja, vagy mégsem? Kételkedés jön a szívedbe, 

amíg azt várod, hogy az Úr majd megteszi érted. Bármi kérésed legyen, nem tudsz benne 

annyira hinni, mint ha kifejleszted a hitedet abban az Ige alapján, hogy már az enyém. Már az 

enyém! Megkaptam!  



Csidei Katalin: Hogyan vezet Isten Szelleme?  

– 4 –  

  

Elvégezte az Úr a dolgát. Leült a trónra. Nem fog mozdulni akkor sem, ha 38-an 

imádkoztok az én dolgomért, mert nem lehet Istent kényszeríteni, noszogatni. Még te is 

imádkozz velem, hátha mozdul! Nem fog mozdulni. Odaadta, már az enyém. Ez nagyon 

fontos! Azt mondja az Ige, legyetek szellemtudatúak. Legyünk szellemtudatúak! Arra a belső 

emberre figyeljünk, aki érintetlen, aki bűntelen, aki tökéletes. Mert Isten tökéleteset alkotott, 

amikor bennünket megalkotott. A közös nevező Istennel a mi szellemünk. Ő Szellem, mi is 

szellem vagyunk. Tehát hogyan vezet minket Isten Szelleme? A szellemünkön keresztül! 

Nézzük, milyen módon tud vezetni Isten Szelleme! Most térek rá a mai tanításra.  

Az Ige a szellemi vezetés ötféle formáját mutatja be. Vezethet belső bizonyosság által, ez a 

saját szellemünk működése. Vezethet belső hang, a szellemünk hangja által, amit 

lelkiismeretnek is hívunk. Vezethet a Szent Szellem hangja által. Vezethet prófécia által, és 

látomások által.  

Ennyiféle módon tud minket vezetni, és nekünk meg kell tanulnunk ezeket a vezetéseket 

érzékelni, áthozni a valóba, átengedni a hídon ezeket az érzékeléseket, hogy az 

érzékszerveinkkel az életünk dolgaiban tudjuk ezeket a vezetéseket hasznosítani. Nézzük az 

elsőt. A belső bizonyosság. Ez a legegyszerűbb, leggyakoribb mód, ahogy Isten vezet minket. 

A saját szellemünkön keresztül.  

RÓMA 8,9–11. 

9. Ti azonban nem test, hanem Szellem szerint éltek, ha ugyan az Isten 

Szelleme lakik bennetek. Akiben pedig nincs a Krisztus Szelleme, az nem az 

övé. 

10. Hogyha pedig Krisztus bennetek van, jóllehet a test holt a bűn miatt, a 

Szellem azonban életet ad annak a megigazultság miatt. 

11. És ha annak a Szelleme lakik bennetek, aki feltámasztotta Jézust a 

halálból, ugyanaz, aki feltámasztotta Krisztus Jézust a halálból, megeleveníti 

a ti halandó testeiteket is az Ő tibennetek lakozó Szelleme által. 

Mutatja, hogy a gyógyulás ott van a szellemedben, mert ott lakik a Szent Szellem, aki 

megeleveníti a te halandó testedet is. De nemcsak megeleveníti, hanem vezeti is. Ott van bent 

a Szent Szellem a szellemünkben, ott vett lakozást. Azért mondja az Ige, hogy a testünk a 

Szent Szellem temploma, mert a szellemünkben lakik a Szent Szellem, az pedig a testünkben 

van belül.  

RÓMA 8,14. 16. 

14. Mert akiket Isten Szelleme vezérel, azok Istennek fiai. 

Mi Isten fiai vagyunk. Köszönjük az Úrnak, hogy azok lehetünk, hogy társörökösei 

lehetünk Krisztusnak! 

16. Ez a Szellem bizonyságot tesz a mi szellemünkkel együtt, hogy Isten 

gyermekei vagyunk. 

Gyönyörűség! Minden a miénk, mindent megkaptunk! Mindent! Isten gyermekei vagyunk! 

Azokat kaptuk, amiket Jézus! Csodálatos! Mindent nekünk adott, mindent!  
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Aki az Ő tulajdon Fiát értünk odaadta, miért ne ajándékozna vele együtt mindent 

minekünk? Mi lehet, amit kérhetünk, ami ennél nagyobb? Nincs nagyobb ennél.  

Jézus egy látogatásban mondta el Kenneth Haginnek, hogy hogyan vezeti Ő a gyermekeit. 

Kenneth Haginnek a „Hogyan vezet Isten Szelleme” című könyve a könyves pultnál kapható 

most is. Biztos olvastátok már, régi kiadás, még az első kiadásból való. Ebben részletesen 

leírja a látomásait, és az Úr vezetésének módjait, ahogy őt vezette. Ebben ír a belső 

bizonyosságról is. A belső bizonyosság nem hang, a belső bizonyosság az, hogy tudom. 

Tudom! Belépek valahova, és tudom, hogy jó helyen vagyok, vagy nem jó ez nekem. Valaki 

megállít, szól hozzám, tudom, hogy jó nekem ez most, vagy nem jó nekem. Teszek valamit, 

tudom, már tudom, rögtön tudom, hogy ezt nem kellett volna. Tehát amikor belül érzed, egy 

bizonyság van a szívedben. Nem azt mondom, hogy érzés. Bizonyság van, tudom.  

Mi úgy vettük meg a mostani családi házunkat – már jó régen volt, több mint 20 éve –, 

hogy este megláttam egy hirdetést, de másnap hajnalban készültünk nyaralni. Mondtam a 

férjemnek, hogy nézzük meg még ezt a házat. Szakadt az eső, sötét volt, mire odaértünk. 

Bementünk a házba, és én otthon voltam! Tizenöt perc leforgása alatt lefoglaltuk ezt a házat. 

Azóta is boldogan élünk ott. Volt egy tudás. Egyszerűen egy belső bizonyosság volt a 

szívemben, hogy igen, ez az én otthonom. Utána elutaztunk másnap reggel, és mondtam a 

férjemnek, mikor fölértünk, hogy te, mi nem is láttuk világosban ezt a házat! Meg se néztük a 

környékét, meg se néztük az udvarát. Meg se néztük az utat, hogy hogyan megyünk oda. De 

tudtuk, hogy ez a miénk. Azóta is a miénk, dicsőség Istennek! Ez a belső bizonyosság. 

Figyelni kell rá, mert megcsalhat minket a testünk és az érzelmeink is.  

Mikor azt mondom például egy üzleti vállalkozásra, hogy ez biztos, ide befektetek, aztán 

mégsem jön be – akkor eltévesztettem. Akkor a lelkem akarta, akkor az érzéseim akarták, 

akkor a testem kívánsága volt, el lehet téveszteni. De nem baj. Nem kell tökéleteseknek 

lennünk abban, hogy vegyük a vezetést, de gyakorolnunk kell, hogy figyeljünk rá. Ne 

kapkodjunk! Nagyon kedves Igém, hogy aki csak a lábával siet, hibázik. Amikor rögtön 

dönteni akarunk, amikor azonnal meg kell mondanunk, kinyitni a szánkat. Amikor azonnal 

meg kell tennünk. Nem! Várjunk egy kicsit, legyünk türelmesek! Ha hisszük, hogy aki 

bennünk van, nagyobb, mint aki a világban van, akkor várjunk rá! Hallgassunk rá, és vegyük 

igénybe, mert Ő sokkal jobban tudja!  

Azt mondja a Kenneth Hagin itt, hogy belül, a bensődben olyan ez a belső bizonyosság, 

mintha egy stop lámpa lenne, vagy egy piros lámpa gyulladna föl – én például érzem, hogy 

rossz, van egy bizonyosságom –, akkor az azt jelenti, hogy ne tedd. De mikor van egy finom, 

bársonyos érzés, mint amikor az ember egy langyos fürdőben van, az nagyon jó. Egy 

bársonyos érzés, akkor igen, ez az! Jó az út. Menj arra, tedd meg, csináld! Ezt nevezzük belső 

bizonyosságnak.  

A szellemi dolgokkal kapcsolatban azért beszélnünk kell, hogy vannak félelmeink, és van a 

hitünk. Amikor nagyon kötődünk valamihez, akkor félelmekben vagyunk. Amikor nagyon 

féltjük az egészségünket, nagyon féltjük a munkánkat, a házunkat, a vagyonunkat, a 

gyerekeinket. Amikor állandó féltésben vagy, akkor nem vagy hitben.  
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Ha valamitől nagyon félsz, hogy ellopják, azt ajándékozd el! Nem kell aggódnod akkor 

miatta, majd vigyáz rá valaki más. De ezek félelmek, hogy meg ne betegedjek, el ne kapjam! 

Ezek félelmek, és akkor a hited nem tud működni, és nem tudja előhozni neked azokat az 

áldásokat, ami kell. Azt mondják az emberek, honnan tudom, hogy a Szent Szellem 

vezetésére van ez? Vagy az én magam vagyok, aki ezt így szeretném? Ha újjászületett 

szellemed van, az nem fog téged rossz irányba vezetni, de mindig meg kell vizsgálni, hogy ki 

az az én: a szellemed, a lelked, vagy a tested? Mert bizony az érzéseink is tudnak kívánni 

dolgokat, és néha vissza is élünk vele, mert azt mondta az Úr, hogy nekem ezt a ruhát meg 

kell vennem, és akkor a férjem elhiszi, mert az Úr mondta. Pedig a ruhát én kívántam csak 

meg, nem is volt benne áldás! Tehát többször van úgy, hogy az érzéseink és a testünk megcsal 

minket ebben. Vizsgáljuk meg ezeket a vezetéseket, és csak akkor legyünk benne biztosak, ha 

a szellemtől van, és az Úrtól van.  

1JÁNOS 3,9. 

Senki sem cselekszik bűnt, aki az Istentől született, mert benne marad az Ő 

magja; és nem cselekedhetik bűnt, mivelhogy Istentől született. 

A testünkkel elhibázzuk, a lelkünkkel is elhibázzuk, mert az értelmünkkel és az 

érzelmeinkkel bizony tudunk nagyon sok hibát elkövetni, de tudnunk kell, hogy aki soha nem 

cselekszik bűnt, az a szellem. Az a tökéletes. Az a karcsú, szép, okos, gyógyult nem 

cselekszik bűnt, az tökéletes! Isten tökéletesnek újjáteremtette, az újjászületésnél. A második 

vezetési mód tehát ez a belső bizonyosság, amikor tudom, hogy mi a helyes, és mi nem. Időt 

kell tölteni Istennel, az Igével, az imával egy dolog felől, hogy ez a vezetés fölerősödjön 

bennünk, ez az első módja. A legkézenfekvőbb módja, ahogy Isten vezet minket a bennünk 

levő Szelleme által.  

A második vezetési mód a szellemünk saját hangja.  

RÓMA 9,1. 

1. Igazságot szólok Krisztusban, nem hazudok, lelkiismeretem velem együtt 

tesz bizonyságot a Szent Szellem által. 

Mert annak is van hangja. Van a szellemünknek hangja, és azt úgy hívjuk, hogy 

lelkiismeret. Ugye, a tiétek is szokott szólni? Az enyém azt mondja néha, hogy ejnye-ejnye! 

Szép halkan. A mi szellemünk hangja halk. Olyan, mintha magadban beszélnél. Amikor 

valamit elhibázol, és kimondja, hogy most nem kellett volna megszólalnod. Abban a 

pillanatban tudod, hogy a lelkiismereted szólalt meg, a szellemed hangja. Halk hangon szól, 

nem utasít téged semmire, hanem csak észrevételezi, hogy amit teszel, az Isten útján és 

akaratában van, vagy éppen kisiklott a bicikli, mert most másfelé akarsz menni, aminek nem 

lesz áldás a vége. A belső emberünk, a lelkiismeretünk megbízható vezetőnk. Ha valóban 

újjászülettél, és új szellemed, vadonatúj szellemed van, akiben Isten Szelleme lakozást vesz, 

akkor megbízható. 

2KORINTHUS 5,17. 

17. Azért ha valaki Krisztusban van, új teremtés az; a régiek elmúltak, ímé, 

újjá lett minden. 
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Ennek az Igének mindig nagyon örülök. Mindenkinek van az életében olyan dolog, amiről 

szeretne elfeledkezni, amire jobb, ha nem is emlékszem. Amikor rágondolok, hogy itt bent a 

szellem azt sem tudja, miről beszélek, mert vadonatúj! Nincs múlt. A régiek elmúltak, újjá lett 

minden. Minden vadonatúj. Elölről kezdhetjük. Meg vagyok győződve arról, hogy nem 

ismertük meg teljesen, amit kaptunk. Legtöbben úgy véljük, hogy Isten megbocsátott nekünk, 

és hogy ugyanazok a régi teremtmények vagyunk, szellemi teremtmények, akik voltunk, de 

Isten megbocsátott, tisztára mosott, vadonatúj belső emberünk van, és mindig arra kell 

gondolni, hogy a belső emberünk az, akin keresztül vezet minket Isten.  

2KORINTHUS 6,16. 

16. Vagy mi egyezése Isten templomának a bálványokkal? Mert ti az élő 

Istennek temploma vagytok, amint az Isten mondotta: Bennük lakozom, és 

bennük tábort járok; és leszek nékik Istenük, és ők én népem lesznek. 

Ha újjászülettél, azt mondja, bennük lakozom, és bennük tábort járok. Hát nem elég, hogy 

van egy vadonatúj szellemem, a gyógyult, bővölködő, boldog, egészséges, hanem Isten 

Szelleme, aki feltámasztotta Krisztust a halálból, még Ő is bennem van? Ő is bennem van, 

lakozást vesz bennem. Bennem lakozik, és velem marad. Óriási! Nagyobb Ő, aki bennünk 

van, mint aki e világban van. Hatalmas öröm!  

János 14,23. 

23. Felele Jézus és monda néki: Ha valaki szeret engem, megtartja az én 

beszédemet: és az én Atyám szereti azt, és ahhoz megyünk, és benne lakozást 

veszünk. 

Igével támasszunk alá mindent: 

1Korinthus 3,16. 

16. Nem tudjátok-é, hogy ti Isten temploma vagytok, és az Isten Szelleme 

lakozik bennetek? 

Tudtok-e ennek örülni? Halleluja! Csodálatos az Úr! Nem gondolkozunk el azon, hogy ez 

mit jelent? Ha én most elmegyek hozzád, és azt mondom neked, hogy figyelj, a kertedben egy 

hatalmas kincs van elásva, két választásod van. Vagy azt mondod, hogy fogok egy ásót, de 

mohóbb vagyok, markológépet hívok, és kiásom azt a kincset! Vagy azt mondod, hogy ugyan, 

itt lakom már 20 éve! Ezt a kertet én művelem, ne beszélj nekem butaságokat! És nyomorogsz 

tovább a minimálbéredből. Ugyanígy vagyunk Isten ígéreteivel. Azt mondja nekünk az Ige, 

hogy mindennel megajándékozott minket. Ott a kincs a szívedben! Hát kezdd el kiskanállal 

kiszedni, kezdd el nagyobb kanállal kiszedni, amikor már megjön az étvágyad, de előbb-utóbb 

eléred, hogy a kincs a tied lesz, hogy megtalálod. Megkapod. Valóságba jön. Igazán 

élvezheted mindazt, amivel az Úr megajándékozott. Csodálatos dolog, csak hinned kell, hogy 

amikor azt mondom, hogy kincsed van, akkor kezdj el ásni, és ne azt mondd, hogy ugyan, 

dehogy, beszélsz itt butaságokat! Kezdj el ásni, és ha elkezdesz ásni, akármilyen kicsiben 

kezded, előbb-utóbb mindig többet, mindig többet, mindig többet akarsz, az Igéből is egyre 

többet akarsz. Mindig többet, többet, többet akarunk, az Úr jelenlétéből is mindig többet és 

többet, mert ez a mi csodálatos kincsünk, ami nekünk adatott.  
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Tehát a második vezetési mód a lelkiismeretünk, a szellemünk hangja, ilyenkor a 

lelkiismeretünk, mintha magunkkal beszélnénk, belső hangon szól. Ő kimondja a mondatot, 

de olyan halkan, mint egy úriember, hogy ejnye-ejnye. Az enyém azt szokta mondani, ejnye-

ejnye, ezt nem kellett volna! Vagy menj erre! Ilyenkor belső hangot hallasz.  

A harmadik vezetési mód a Szent Szellem hangja. A Szent Szellem hangja eltér a mi belső 

szellemünk hangjától. A belső szellemünk halk, belül szól, és így tudjuk rögtön, hogy 

figyelmeztetett minket.  

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 10,19. 

19. És amíg Péter a látás felől gondolkodék, monda néki a Szellem: Ímé, 

három férfiú keres téged. 

Több helyen is van, hogy szól a Szellem.  

Saulusnak is szólt az Úr. Tehát szólt. Létezik olyan, hogy a Szent Szellem szól. Ez a hang 

erős és határozott. Ez a hang olyan, hogy hátrafordulsz, hogy ki szólított meg, és csodálkozol, 

hogy más nem hallotta. Erre találhatunk példákat is a Bibliában. Kenneth Hagin írja, hogy az 

autóban szólt hozzá az Úr, és teljesen ledöbbent, hogy senki nem hallotta rajta kívül. Pedig 

tökéletes tisztasággal, a saját nyelvén, amit ő értett, határozott hangon szólt. Tehát amikor 

ilyen hangot hallasz, hogy határozott vezetés van, akkor ez a Szent Szellem hangja. Van egy 

kis fokozatosság is − úgy érzem − ezekben a vezetésekben. A gyerekemnek először én is azt 

mondom, hogy drágám, ezt ne csináld! Aztán másodszor azt mondom, hogy de a kutyafáját, 

azért tudhatnád, hogy mit kell csinálni! A harmadik esetben ráordítok, hogy édes fiam, mit 

mondtam neked?  

Tehát van egy fokozatosság a vezetésben. A belső bizonyosság, a lelkiismeret hangja, 

aztán szól az Úr. Szól az Úr! Ezekre már csak akkor kerül sor, amikor valami nagyobb dolog 

készül. Szolgálók azt mondják − híres szolgálók tapasztalatait mondja Kenneth Hagin is −, 

hogy általában, amikor az Úr látványosabb módon vezet, például szól látomásban, akkor 

valami nagy megpróbáltatás előtt áll az illető, úgyhogy ne kívánjátok. Azért nyilvánul meg 

így az Úr, hogy legyen kitartása abban a próbában. Amikor szól, akkor tudom, hogy bármi 

történik velem, nekem szólt Isten. Megmondta, hogy nem hagylak el, sem el nem távozom 

tőled. Szólt az Úr. Szólt! Megmutatta az Úr. Ki bírok tartani. Tehát amikor nagy kitartásra van 

szükségünk, mert nagy próba előtt állunk, Isten akkor használja ezeket a látványosabb 

vezetéseket.  

Egy dologra mindig emlékezz, hogy Isten Szelleme és Isten Igéje mindig összhangban 

vannak. Minden egyes kijelentést, belső hangot, külső hangot meg kell vizsgálni az Ige 

tükrében. Ha az Igével nem egyezik, felejtsd el! Felejtsd el! Az emberek mindenféle hangokat 

hallanak. Meg kell ítélnünk ezeket a hangokat, hogy egyezik-e az Úr Igéjével, mert más hang 

is van kint a világban. Ahogy Ihos Laci szokta mondani: A „szorgalmas” is ott van kint a 

világban, aki azért jön, hogy lopjon, öljön, pusztítson. Ad ő neked hangokat, ha nagyon 

kívánod, sokat is, ami elvezet oda, ahova nem szeretnél menni. Tehát lehet hangokat hallani, 

ha mi keressük azokat. De nem biztos, hogy a javunkra válik, és nem biztos, hogy az Úrtól 

van.  
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Tehát nagyon fontos összevetni az Igével. Ami nem egyezik Isten Igéjével, nem egyezik a 

tükörrel, azt vesd el, mintha nem is hallottad volna! Azt vesd el! Nem rád vonatkozik, 

máshonnan jött, küldd el!  

Nagyon vigyázzunk azzal a kijelentéssel, hogy Isten mondta nekem! Főleg ha ez valaki 

másra vonatkozik. „Isten azt mondta nekem, mondjam meg neked, hogy…”. Ilyenkor én azt 

szoktam mondani, hogy tudod, ha Isten akar nekem szólni, akkor majd szól, és nem veled 

üzen, mert én is keresem az Ő arcát! Tudjátok, amikor valaki azt mondja nekem, hogy azt 

mondta az Úr, hogy tedd meg ezt, vagy tedd meg azt, ez megfellebbezhetetlen. Nem tudod azt 

mondani, hogy miért, vagy hogyan? Ez megfellebbezhetetlen. Nagyon óvatosan használjuk! 

A magad dolgában, ha úgy gondolod, hogy neked azt mondta az Úr, akkor elgondolkodhatsz 

rajta, összeveted az Igével, de mások manipulálására is alkalmas, tehát nagyon óvatosan 

szabad ezt használni. 

A szellemi vezetés negyedik fajtája, amikor prófécia által vezet Isten. Nézzünk rá két Igét, 

mert kétféle prófétikus ajándék van. 

1KORINTHUS 14,1. 3. 

1. Kövessétek a szeretetet, kívánjátok a szellemi ajándékokat, leginkább 

pedig, hogy prófétáljatok. 

A szellemi ajándékok között ott van a prófétálás ajándéka, és Pál biztat minket arra, hogy 

kívánjuk ezt az ajándékot, hogy prófétálhassunk. Mit csinál, aki prófétál? 

3. Aki pedig prófétál, embereknek beszél épülésre, intésre és vigasztalásra. 

Tehát a prófétálás, mint szellemi ajándék, mások számára szól intésre, épülésre és 

vigasztalásra. 

Nézzünk még egy Igét, az 1Korinthus 12,29. Itt már a szolgálati helyekről beszél Pál. 

1Korinthus 12,29. 

29. Avagy mindnyájan apostolok-é? Vagy mindnyájan próféták-é? Avagy 

mindnyájan tanítók-é? Vagy mindnyájatoknál működnek-e a csodatévő 

erők? 

Mindegyikre azt mondta Pál, hogy nem. Itt beszél a próféta hivataláról. Nem azonos a 

prófétálás szellemi ajándéka a próféta hivatalával. Nem szabad összekeverni a kettőt, mégis 

gyakran előfordul. Az a tény, hogy valaki prófétál, még nem teszi őt prófétává. A próféta 

szolgálatában más szellemi ajándékok is működnek általában. Vagy a tudás szava, az ismeret 

szava, vagy a szellemek megkülönböztetésének ajándéka. Találkoztunk mi itt prófétákkal, 

például még az ősidőkben Dick Mills volt egy nagyon híres próféta, aki prófétált fölöttünk. 

Szerintem a Biblia összes Igéjét fejből tudta, és csak Igékkel prófétált. Meg is vannak még 

ezek a próféciák.  

Mi a különbség a két prófécia között, ha egy prófétától kapsz próféciát, vagy olyantól, aki 

a prófécia szellemi ajándékában működik? A prófécia szellemi ajándéka intésre, épülésre, 

vigasztalásra szól. A próféta által adott prófécia előre mutat, a jövendőt mutatja meg.  
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A jövendőt mutatja meg. Tehát már a jövőre prófétálnak, ahogy megprófétálták az 

ószövetségben is a híres próféták. Csak a prófétáknak, a királyoknak, meg a papoknak volt 

Szent Szellemmel való kapcsolatuk az Úrral. Csak ők tudták ezt. Előre megmondták. Őket 

nem tudta vezetni Isten Szelleme, mert nem voltak betöltekezve Szent Szellemmel, nem 

voltak újjászületve, nem volt még az Úr Jézus. Tehát ott a prófétákon keresztül mondták meg 

a népnek, hogy merre kell menni, mit kell csinálni. Ha a próféta hivatalában álló szolgálótól 

kapsz próféciát, az a jövőt is mutathatja. Jelent is, jövőt is, a megoldásra váró problémád 

módját is mutathatja. Tehát a jövőre is mutat.  

Amíg a prófécia, mint szellemi ajándék − valamennyien kívánjuk, és hisszük, hogy az Úr 

meg is ajándékoz bennünket −, intés, épülés, vigasztalás. Amire nagyon sokszor szükségünk 

van. Fontos felismernünk, hogy a szellemi dolgokat éppen úgy lehet helytelenül alkalmazni, 

mint a természetes dolgokat. Azt hisszük, hogy ami szellemi és Istentől jön, az minden 

tökéletes. Hát az tökéletes is, csak az edény nem, akin keresztül jön! Ugyanis mi testben 

élünk, és vannak érzéseink, van értelmünk, és bizony, bizony mondom, hogy mielőtt kijön a 

szánkon valami, abban már bent van. Ha kapok egy próféciát valakiről, hogy valakihez 

szóljak, akkor, ha őt ismerem, ha tudom, hogy mi fáj neki, tudom, hogy miben keresi a 

megoldást, akkor higgyétek el, hogy belejátszhat az én érzésem, az én ismeretem, és egy kissé 

besegítek Istennek azzal, hogy hozzáteszem még azt is. Tehát embereken keresztül megy, 

ezért nem biztos, hogy tökéletes. Ezért mit kell tenni? A próféciát is meg kell nézni a 

tükörben, az Ige tükrében, és amennyiben az Igével összhangban van, megegyezik az Úr 

szavával, akkor fogadd el.  

Többször volt, amikor így prófétáltak fölöttünk, és próféciák hangzottak el, hogy Erzsike 

azt mondta, ha úgy érzed a helyeden, hogy ez most neked szól, akkor fogadd el! Fogadd el! 

Volt nagyon sokszor, hogy másnak mondták, de én azt mondtam, hogy Uram, ez az enyém, ez 

az enyém, mert emiatt imádkozom már régóta! Ugyan nem én állok ott, de Isten szava az 

enyém! Mert tudtam, hogy az Igével megáll, és nekem erre volt szükségem, erre az Igére, 

vagy erre a válaszra. De ezt is meg kell vizsgálni az Ige tükrében! 

Ne alapozzuk az életünket próféciákra − nagyon fontos −, hanem alapozzuk az életünket 

Isten Igéjére! Újra elmondom, és újra elmondom, hogy ne látásokra, hangokra, próféciákra 

építsünk, hanem az Ige mindent megmond nekünk! Minden útmutatást, minden dologban 

vezetést ad, az Ige az első. 

Nézzük a végére a vezetést látomások által. Ez, ami olyan nagyon izgalmas, nagyon 

érdekes. Van is Kenneth Haginnek egy könyve, a Hiszek a látomásokban. Aki ebben a 

témában kutakodni akar, ott bővebben megtudja. A látomásokról tudnunk kell egy dolgot, 

hogy mi ugyanolyan gyülekezetben élünk, mint az apostolok. Sőt ugyanaz a Szent Szellem 

van, aki az apostolok idejében volt. Tehát amik az Apostolok cselekedeteiben írva vannak, 

különböző látomások, megnyilvánulások, az nálunk ugyanúgy előfordulhat, és nálunk 

ugyanúgy megtörténhet, minket is vezethet látomások által az Úr. De ahogy az apostoloknál is 

csak néhányszor fordult elő, tudjuk ebből, hogy nem megszokott, és nem gyakori útja ez Isten 

vezetésének. Nem ez a mindennapos.  
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Mondtam, hogy először ejnye-ejnye, aztán jön az erőteljesebb hang. Tehát nem gyakori 

módja. Az Apostolok cselekedeteiben két nagyon fontos ténynél fogjuk olvasni majd az Igét. 

Találkozunk látomásokkal. 

Az egyik tény, amikor Saulusnak megjelent az Úr a damaszkuszi úton, és Saulusból Pál 

apostol lett, aki az Újszövetség jelentős részét írta. A másik, amikor Péternek megjelent egy 

látomásban, hogy semmi nem tisztátalan. Ez azt jelentette, hogy nem csak a zsidóké az 

Evangélium, hanem a pogányokra is kitöltetik az Úr kegyelme. Az övék is az üdvösség. 

Ebben a két hatalmas, az egész kereszténység életét meghatározó dologban Isten a látomással 

nyomatékot adott annak, hogy mi ebben az Ő akarata.  

El fogom olvasni ezeket az Igéket, de itt kell még szólnom az álmokról is. Mert azok is 

valamilyen módon a látomásokhoz tartoznak. Az álmainknak négy forrása van. Első a mi 

természetes kívánságaink. Mit mond a magyar közmondás? Az éhes disznó makkal álmodik. 

Tökéletesen így van. Én minden fogyókúra alatt álmomban nagy süteményeket eszem, 

hatalmas, jó nagy tortákat. Tehát a kívánságaink vezetik az álmainkat. Az álmaink másik 

forrása a félelmeink. Amiket elnyomtunk, amit nem rendeztünk el, nem kezeltük az Igével. 

Azok a félelmek az álmainkban előjönnek − azt mondják, a tudatalattiból −, és 

megkeseríthetik az éjszakáinkat. Az Úrtól is jöhetnek álmaink. Nagyon fontos, hogy az 

álmokat is a megfelelő módon tudjuk megítélni. Kenneth Hagin azt mondja, hogy az álmok a 

hordó legalja a vezetésben. Amikor már Isten próbált téged vezetni belső bizonyosság által, 

amikor próbált vezetni a lelkiismereted hangjával, szólt a saját szellemed, esetleg már a Szent 

Szellem is szólt, akkor azt mondja, hogy hát sehogy sem érem el, nem hallja meg! Nem érti 

meg, pedig közeledik valami! Az Újszövetségben Józsefet figyelmeztette álmában, hogy 

vigye az Úr Jézust Egyiptomba, mert Heródes meg akarja gyilkolni a gyerekeket. Mással 

voltak ők elfoglalva ott a jászolban, a hidegben. Menni kellett. Álmában szólt Józsefhez. Ez a 

hordó legalja − azt mondja Hagin. Tehát amikor álmodban az Úrtól figyelmeztetést kapsz, 

akkor az azt jelenti, hogy jól megrázna téged, hogy: Idefigyelj, öregem! Figyelj már ide, rám! 

Akkor gondolkozz el ezen, nézz bele a tükörbe, és cselekedj aszerint! Keresd az Úr arcát, és 

kezdj el imádkozni, mert valamit nem vettél észre, amit Ő addig közölni akart veled!  

Ha rossz álmaink vannak, meg kell kötözni. Ugyanúgy fölébredsz reggel: jaj, milyen rossz 

álmom volt! A Jézus nevében meg kell kötözni, és el kell parancsolni, mert a gonosztól is 

vannak álmaink! A megfélemlítés, a félelmek, a rémálmok onnan vannak. Ezeket meg kell 

kötözni! Van, amikor egy rosszabb álmom van, amikor nyugtalanító álmom van, és fölébre-

dek éjszaka, elkezdem mondani a Jézus nevét. Én hiszem, hogy a Jézus nevére kimenekül a 

szobából minden! Minden! Mondom, hogy: Jézus, Jézus, Jézus, Jézus! És meg is kötöm! 

Utána elalszom, és általában nem jön vissza. Tehát mindenkinél van ilyen. Tudjuk, hogy az 

álmokat is kezelni kell! Meg kell tanulni, hogy milyen úton akar bennünket vezetni Isten! 

Amikor tanultunk autót vezetni, akkor se úgy volt, hogy itt a jogsim, beülök, aztán 

megyek, mint a golyó! Nem megy a sebességváltás, lefulladt a kocsi, nem tudtam sávot 

váltani, rossz indexet tettem ki, nem tartottam a sávomat. Így voltatok, vagy nem? Mert én 

így. A mai napig így vagyok. Nem is vezetek. Mert gyakorolni kell, és én ezt mulasztottam el. 

Mert ha nem ülsz bele többször, hogy jaj, mert ez se sikerült, meg az se sikerült, nem megy ez 
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nekem! Menni fog! Isten vezetésével ugyanígy vagyunk: menni fog, ha gyakorolod. Szánj rá 

időt! Imádkozz, olvasd az Igét, keresd az Úr arcát!  

Azt is szoktam mondani, hogy néha csöndesedj el! Mert amíg te beszélsz, addig Isten nem 

tud beszélni. Beszélgetni úgy lehet az Úrral, ha neki is hagyok időt, hogy válaszoljon. Ha csak 

mondom, mondom, mondom reggeltől estig, vagy órákig, aztán becsukom a könyvet, és azt 

mondom, jaj, de jót imádkoztam két óra hosszáig! – és elmegyek ebédet főzni, akkor nem 

vártam meg az imámra a választ. Nem hagytam helyet Istennek, hogy szóljon Ő is, ha már 

beszélgetünk. Ha elcsendesedsz, akkor megkapod a választ. Adjunk időt Istennek, hogy 

választ is tudjon adni!  

Ígértem az előbb két látomással kapcsolatos történetet az Igéből, mert Isten Igéje nagyon 

fontos nekünk. Az Apostolok cselekedeteiben vannak ezek a példáink. A látomásoknak három 

fajtája van. Szellemi látomás, amikor a szellemi szemeiddel látsz, de a fizikai szemeiddel 

nem. Aztán van elragadtatás szellemben, amikor a világon való voltodat sem tudod. És a 

harmadik a nyílt látomás. Nézzük az elsőt: 

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 9,8. 

8. Felkele azonban Saulus a földről; de mikor felnyitá szemeit, senkit sem 

láta, azért kézenfogva vezeték be őt Damaszkuszba. 

 Ez az, mikor Pál elhívása volt. Ez szellemi látomás. Saulus a szellemi szemeivel látta a 

fényességet. Hallotta az Urat. A körülötte lévők nem vettek észre semmit. De abból tudjuk, 

hogy ő a fizikai szemeivel nem látta ezt a látomást, mert vak volt, amikor fölkelt a földről. 

Utána aztán szintén egy látomás alapján ment. Valaki rátette a kezét, és így kapta vissza a 

látását. 

A második típusa a látomásnak, amikor valaki elragadtatásba esik. Ilyenkor a fizikai 

érzékszervei föl vannak függesztve. Ezt én úgy tudom a legjobban mondani nektek, olyan, 

mint amikor valaki elbambul. Nem lát, nem hall, nem eszméletlen, de szólsz, és akkor: Igen, 

igen, ki az? Tehát ezt jelenti ez, hogy nem látsz, nem hallasz, de ebben a látomásban 

elragadtatásban vagy. Ott vagy, de mégse vagy ott. Ez történt Péterrel, amikor is Kornélius 

küldetett hozzá, és ő fölment a szobájába, és ott elragadtatásba esett. 

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 10, 9−11. 

9. Másnap pedig, míg azok menének és közelgetének a városhoz, felméne 

Péter a háznak felső részére imádkozni hat óra tájban. 

10. Megéhezék azonban, és akara enni: míg azonban azok ételt készítének, 

szálla őreá elragadtatás; 

11. És látá, hogy az ég megnyílt és leszálla hozzá valami edény, mint egy nagy 

lepedő, négy sarkánál fogva felkötve, és leeresztve a földre: 

Tehát Péter nem hallott, nem látott a fizikai érzékszerveivel semmit, hanem meglátta azt a 

látást, amit Isten odaküldött neki. Ezek különböző ételek voltak. Péter elmondta, hogy ezek 

tisztátalanok, hogy enne ő ebből? Akkor Isten azt mondta neki, hogy semmit ne nevezz 

tisztátalannak! Itt nyilatkoztatta ki az Úr Péternek, hogy nem csak a zsidóké az Evangélium. 
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Amikor nyílt látomása van valakinek, az általában a teljes érzékszervei birtokában van, lát 

a szemével, hall a fülével, érzékel. Legtöbbször angyalokat látnak így az emberek. Ugyanis az 

Úr a körülöttünk lévő, most is jelen lévő sok angyalt meg tudja jeleníteni neked bármikor. Az 

Apostolok cselekedetei 10,1−3. ugyanaz a Kornélius, aki küldetett Péterért, aki által aztán 

rájuk is kitöltetett a Szent Szellem ajándéka, és az üdvösséget megkapták, mert 

megkeresztelkedtek. Itt egy nyílt látomása van Kornéliusnak. 

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 10,1−3. 

1. Volt pedig Cézáreában egy Kornélius nevű férfiú, százados az úgynevezett 

itáliai seregből. 

2. Jámbor és istenfélő egész házanépével egybe, ki sok alamizsnát osztogat 

vala a népnek, és szüntelen könyörög vala Istennek. 

3. Ez látá látásban világosan, a napnak mintegy kilencedik órája körül, hogy 

az Istennek angyala beméne hozzá, és monda néki: Kornélius! 

Mást is mondott még az angyal, de nem akarom most végig felolvasni. Tehát látta látásban 

délelőtt, hogy bejött hozzá egy angyal, és szólt hozzá. Ez a nyílt látomás. Többször is 

olvassuk, hogy angyalok jelentek meg. Aki idegent lát vendégül, az tudtán kívül néha 

angyalokat vendégel meg, mondja az Ige. Lehet ilyen módja is a vezetésnek. 

Tehát sorba vettük. Vezethet minket Isten Szelleme. Mert a mi szellemünkben ott lakik a 

Szent Szellem, aki vezet. Vezet belső bizonyosság által, amikor tudod, hogy ez jó vagy nem 

jó. Piros lámpa, zöld lámpa. Vezethet téged a saját szellemed halk, udvarias, lelkiismeret 

hangja által, amikor mintha magadban beszélnél, olyan hangot hallasz. Vezethet a Szent 

Szellem erőteljesen hallható hangja által. Vezethet próféciák által, és vezethet látomások által. 

Mindegyikről tudjuk, hogy a látványosabb módok általában nagyobb dolgoknál fordulnak 

elő. Amikor az Úr figyelmeztetni akar, óvni akar, vagy az egész Gyülekezet, Krisztus 

Testének szempontjából valami nagy dolog következik az életben. Vagy egy nagyon kemény 

megpróbáltatás a számodra. Fontos, ezért újra elmondom, hogy ne keressük ezeket a 

látványos vezetéseket! Ne keressünk hangokat, ne keressünk, és ne kérjünk látomásokat! 

Például: Uram, ülj már le ide az ágyam szélére, és mesélj nekem is, mint Kenneth Haginnek! 

Ne kívánd! Azt mondja: Mindent neked adtam. Ott van a Szellemem, ott az Igém.  

Keressük a vezetést az Igéből, figyeljünk oda a belső vezetésünkre, és ha valami nagyon 

látványos, nagyon erőteljes figyelmeztetést vagy vezetést kapunk, akkor mindent vizsgáljunk 

meg az Ige tükrében! Az Igére építjük az életünket, és nem próféciákra, nem látomásokra, 

nem külső hangokra. Mint ahogy a kincsekről is mondtam: azon gondolkoztam, hogy milyen 

képe van rólunk a világnak, mint újjászületett keresztényekről. Eszembe jutott egy történet, 

amikor még alsós tanító voltam kezdő koromban, és pici gyerekeket tanítottam. Volt egy 

kisfiú, akit mikor kihívtam a táblához, mindig úgy jött ki, hogy eltakarta magát a kezével. 

Gondolom, otthon valami fenyítést kaphatott, vagy valami érhette. Próbáltam vele beszélni, 

de nem tudta elhagyni ezt a szokását, hogy így jött a táblához. Aztán egyszer az igazgató 

bejött hozzám órát látogatni. Ez a kisfiú ugyanígy jött ki a táblához, de már megszoktuk.  
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Amikor vége lett a látogatásnak, akkor behívott az igazgató, és ezt kérdezte: Mondd, mit 

tettél te ezzel a gyerekkel, hogy ennyire fél tőled? A kisfiú viselkedése engem minősített. Én 

visszamentem a terembe, és elkezdtem beszélgetni vele: Gyere ide, én szeretlek téged, én 

megvédelmezlek téged, én soha nem bántottalak téged, engedd le a kezedet, nem kell tőlem 

félned! Most, mikor az Úrral időt töltöttem, akkor az volt, hogy amikor odaállunk Isten elé, 

hogy Uram, segíts meg engem! Uram, gyógyíts meg engem! Uram, add meg nekem! – mit lát 

a világ? Hát milyen Isten az, akinek ennyit kell könyörögni? Hát milyen Isten az, akitől ez 

ennyire fél? Milyen Isten az, akinek rimánkodni kell, hogy add meg Uram, tedd meg Uram? 

Pedig mindent nekünk adott, a miénk. Úgy szeret, hogy az egyszülött Fiát adta értünk. A 

viselkedésünkkel az Úrral való kapcsolatunkat minősítjük. Nem azt mondom, hogy halleluja, 

a Jézus sebeiben meggyógyultam! Nem azt mondom, hogy áldalak, Uram, mert minden 

szükségemet betöltötted! Nem azt mondom, hogy köszönöm, Uram, hogy nem a félelem 

szellemét adtad! Hanem megtanultuk, hogy rimánkodnunk, vágyakoznunk, kérnünk kell, nem 

tudva, hogy megkapjuk, vagy nem. Istent minősítjük vele, a mi mennyei Atyánkat, aki 

mindent, mindent nekünk adott. Csodálatos az Ő kegyelme! Csodálatos, hogy benned van a 

Szent Szelleme, hogy újjá vagy teremtve! Amellett, hogy bőséges ellátásod van, nálad lakik 

és benned marad, még vezet is téged. Ez egy csodálatos dolog. Ajándék! 

Szeretném megkérdezni, hogy van-e valaki, aki először van ma itt köztünk istentiszteleti 

alkalmon, vagy nem fogadta még el az Úr Jézust teljes szívéből? Sokszor elmondtuk ezt az 

imát, de ha eddig nem történt meg ez az új emberré válás, ez a tökéletes belső emberré válás a 

szellemedben, akkor lehet, most van az ideje, hogy hittel behívd a szívedbe az Úr Jézus 

Krisztust. Biztosan fölébredt most a hited, és vágyakozol arra a gyönyörűre, karcsúra − 

tudjátok −, gyógyultra, bőségben járóra, örömben járóra, békességben járóra, arra a tökéletes 

szellemre, akit az újjáteremtésedkor neked ad, ha elfogadod az áldozatot, amellyel az Úr Jézus 

Krisztus kifizette az árat a bűneinkért, és újjá teremtett bennünket Isten, akkor mondjuk el az 

újjászületés imáját! De úgy mondd el, hogy a szívedben az a gyönyörűséges valósággá váljon! 

Néha azt mondják: Igen, én ezt már elmondtam, én már ismerem, ezt osztogatják az utcán is! 

Nekem is van ilyen szentképem − nekem ezt szokták mondani. De ha a szívedben hiszed, és a 

száddal megvallod, akkor üdvözülsz. Az üdvösség az összes áldás, és minden. Álljunk fel, és 

valljuk meg a hitünket szívből.  

Hiszem, hogy Jézus az Isten Fia. Hiszem, hogy Jézus meghalt az én bűneimért a Biblia 

tanítása szerint. Hiszem, hogy Jézus feltámadt a halálból az én megigazulásomért. Kérlek 

Jézus, legyél az én Uram! Legyél az én Megváltóm! Legyél az én Gyógyítóm! Legyél az én 

Szabadítóm! Hittel a szívemben megvallom: Jézus az én életem Ura. Jézus az én Megváltóm! 

Jézus az én Gyógyítóm! Jézus az én Szabadítóm! Én meg vagyok váltva! Újjászülettem 

Krisztusban! Új teremtés vagyok Krisztusban! Isten mindennel megajándékozott engem a 

Krisztusban. Hálát adok, Atyám, hogy új teremtéssé lettem, hogy gyógyult vagyok, hogy 

bőségben élek, hogy nincs bennem félelem, hogy minden erővel meg vagyok erősítve. Tiéd a 

dicsőség, Tiéd a hála, Uram! Ámen. Dicsőség az Úrnak! Dicsérjük az Urat! 

 


